



SERVICE SCHEDULE - APRIL 2024

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
	1	2	3 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	4	5 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	6 <i>No Commemoration of the Departed service.</i>  St. John Moleben at 4:30 pm; <b>Annunciation Vigil</b> & bringing out of the <b>Cross</b> at 5:00.
7 <i>Sunday of Cross.</i> <b>ANNUNCIATION.</b> <i>Liturgies at 7:30 am &amp; 9:45 am.</i>	8	9	10  <b>EVENING</b> Liturgy of the Presanctified Gifts at <b>6:00 PM.</b>	11	12 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	<i>Commemoration of the Departed.</i> Liturgy at 8:00 am.  St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
14 <i>4th Sunday of Great Lent.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	15	16	17. Presanctified Liturgy at 9:00 am.  <b>Great Canon</b> of St. Andrew of Crete at 6:00 pm.	18 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	19 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.  <i>Matins &amp; Akathist to the Theotokos</i> at 6:00 pm.	20 <i>Saturday of the Akathist.</i> Liturgy at 8:00 am.  St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
21 <i>5th Sunday of Great Lent. English</i> Liturgy at 7:30 am, <b>Slavonic</b> at 9:45 am. <i>Lenten Retreat.</i>	22	23	24 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	25	26 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	27 <i>Lazarus Saturday.</i> Liturgy at 8:00 am;  <i>St. John Moleben</i> at 4:30 pm; <b>Palm Sunday Vigil</b> at 5:00 pm.
28 <b>PALM SUNDAY.</b> Lit. at 7:30/9:45 am.  <i>Vespers &amp; Bridegroom Matins</i> at 6:00 pm.	29 <i>Great &amp; Holy Monday.</i> Presanctified Liturgy at 9:00 am; <i>Bridegroom Matins</i> at 6:00 pm.	30 <i>Great &amp; Holy Tuesday.</i> Presanctified Liturgy at 9:00 am; <i>Bridegroom Matins</i> at 6:00 pm.	31 <i>Great &amp; Holy Wednes- day.</i> Presanctified Liturgy at 9:00 am; <i>Matins and Service of Unction</i> at 4:00 pm.	<p><b>Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: Liturgy at 8:00 am, Sunday and weekday evening services at 6:00 pm, Saturday Vigil at 5:00 pm.</b> <b>The cathedral is open ALL DAY, Monday-Sunday.</b> <b>Livestream service schedule here:</b> <a href="http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming">http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming</a></p>		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • [www.sfsobor.com](http://www.sfsobor.com) • Tel: (415) 221-3255

CLERGY: Archpriest Peter Perekrestov: (415) 387-5164 • Archpriest Sergei Kiryukhin: (415) 577-4257 • Priest George Kaplanov: (415) 205-4424



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – АПРЕЛЬ 2024

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
	1	2	3 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра	4	5 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра	6 <i>Родительская суббота отменяется.</i> Молебен св. Иоанну в 4:30; <b>Благовещенская Всенощная и вынос креста</b> в 5 ч.
7 <i>3-е воскресенье Крестопоклонное. Благовещение Пресвятой Богородицы.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра.	8	9	10 Литургия Преждеосвященных Даров <b>архиерейским</b> служением с <b>хором</b> в <b>6 часов вечера.</b>	11	12 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра	13 <i>Родительская суббота. Литургия в 8 ч. утра.</i>  Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
14 <i>4-е воскресенье Великого поста.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра.	15	16	17 Преждеосвященная литургия в 9 утра.  В 6 ч. веч. <b>Андреево стояние — чтение Великого Канона.</b>	18 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра	19 Преждеосвященная литургия в 9 утра.  Утренняя с чтением <b>Акафиста Божией Матери</b> в 6 ч. веч.	20 <i>Суббота Акафиста.</i> Лит. в 8 часов утра.  Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
21 <i>5-е воскресенье Великого поста.</i> Лит. <b>по-английски</b> в 7:30, <b>по-славянски</b> в 9:45 ут. <i>Lenten Retreat.</i>	22	23	24 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	25	26 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	27 <i>Лазарева суббота.</i> Лит. в 8 часов утра.  Молебен св. Иоанну в 4:30; <b>Всенощная Вербоного воск.</b> в 5 ч.
28 <b>ВЕРБНОЕ ВОСКРЕСЕНЬЕ.</b> Лит. в 7:30/9:45 утра. <i>Вечерня и утренняя в 6 ч. веч.</i>	29 <i>Великий понедельник.</i> Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.  <i>Утренняя в 6 ч. веч.</i>	30 <i>Великий вторник.</i> Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.  <i>Утренняя в 6 ч. веч.</i>		В кафедральном соборе службы совершаются <b>ЕЖЕДНЕВНО</b> : литургия в 8 ч. утра; вечерняя служба – в 6 ч. вечера. В субботу всенощная в 5 ч. вечера. Собор открыт <b>ВСЬ ДЕНЬ</b> , с понедельника до воскресенья. Расписание служб, которые будут транслироваться: <a href="http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming">http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming</a>		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • [www.sfsobor.com](http://www.sfsobor.com) • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Протоиерей Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Кириухин: (415) 577-4257 • Иерей Георгий Капанов: (415) 205-4424